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Şahinbey müzik kursları Şahinbey müzik kursları 
yoğun ilgi görüyoryoğun ilgi görüyor

Gaziantep FK’da Gaziantep FK’da 
tek hedef 3 puantek hedef 3 puan
Milli aranın ardından Trendyol Süper Lig’de 
9.hafta mücadeleleri bugün oynanacak olan 
Bellona Kayserispor ile Gaziantep Futbol 
Kulübü maçı ile start alıyor. Süper Lig’in 
9.haftasında temsilcimiz Gaziantep Futbol 
Kulübü deplasmanda Bellona Kayserispor ile 
karşı karşıya geliyor. Lig’de zor günler geçiren iki 
takımında bu mücadeleden 3 puan ile ayrılmak 
istiyor.  Ligde çıktığı 7 maçtan bir galibiyet, 2 
beraberlik ile 4 mağlubiyetle ayrılan temsilcimiz 
Gaziantep FK, topladığı 5 puanla 16. sırada yer 
alıyor. Kırmızı-siyahlı ekibimiz ligdeki son 6 
maçında galibiyet elde edemedi.

GTB’den 
öğrencilere 

eğitim desteği
Gaziantep Ticaret Borsası (GTB) tarafından 
Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’nin (TOBB) 
desteğiyle Ticaret Borsası Ortaokulu’nda eğitim 
gören 353 öğrenciye okul kıyafeti dağıtımı 
gerçekleştirildi. Yeni eğitim-öğretim sezonunda 
öğrencilerin ihtiyaç duyabileceği sweatshirt 
ve benzeri kıyafetler, öğretmenler ve borsa 
yöneticileri tarafından öğrencilere teslim edildi.

ÖRNEK PROTOKOL
Şehitkâmil Belediyesi tarafından Göktürk Mahallesi’nde yapımı tamamlanan 621 adet konut, 
İçişleri Bakanlığı’na devredildi. Gaziantep Valiliği’nde devir için protokol imza töreni gerçekleşti. 
Törende; Gaziantep Valisi Kemal Çeber, Büyükşehir Belediye Başkanı Fatma Şahin, Şehitkamil 
Belediye Başkanı Umut Yılmaz ve İl Emniyet Müdürü Celal Özcan protokolü imzaladı.

Gaziantep Ticaret Odası (GTO), bölgedeki işletmelerin ikiz dönüşüm, karbon nötr ve sürdürülebilirlik 
hedeflerini desteklemek amacıyla, T.C. Sanayi ve Teknoloji Bakanlığı iş birliğinde, “İş Dünyasının 
Kaçınılmazı: Yeşil Dönüşüm, Sürdürülebilirlik ve Dijitalleşme” konulu bilgilendirme toplantısı gerçekleştirdi.

‘Dönüşüm, kurum ‘Dönüşüm, kurum 
kültürümüz olmalı’kültürümüz olmalı’

Toplantının açılış konuşmasında GTO’nun en büyük 
hedeflerinden birinin, üyelerini sadece bugünün değil yarının 
dünyasına hazırlamak olduğunu vurgulayan GTO Yönetim 
Kurulu Başkanı Tuncay Yıldırım, bu hedefin de iş dünyası için 
kaçınılmaz hale gelen yeşil dönüşüm, sürdürülebilirlik ve 
dijitalleşme süreçlerine entegrasyonla gerçekleşeceğini söyledi.

Koroner By-pass Ameliyatı

Neden Gerekir?
Medical Point 
Gaziantep Hastanesi 
Kalp Damar 
Cerrahisi Uzmanı 
Prof. Dr. M. Adnan 
Celkan, kalp 
sağlığının korunması 
ve tedavi yöntemleri 
hakkında önemli 
bilgiler paylaştı. 
Celkan, “Son yıllarda 
kalp hastalıkları, 
özellikle koroner 
arter hastalığı, dünya 
genelinde büyük 
bir sağlık sorunu 
haline gelmiştir. Bu 
bağlamda, koroner 
bypass ameliyatı, 
hayati bir tedavi 
seçeneği olarak öne 
çıkmaktadır” dedi.

Geleceğin sanatçılarının Geleceğin sanatçılarının 
yetiştiği Şahinbey yetiştiği Şahinbey 
Belediyesi gençlik Belediyesi gençlik 
merkezleri ile sosyal merkezleri ile sosyal 
tesislerde düzenlenen tesislerde düzenlenen 
kurslarda yüzlerce kurslarda yüzlerce 
çocuk ve genç ücretsiz çocuk ve genç ücretsiz 
eğitim alıyor. Açıldığı eğitim alıyor. Açıldığı 
günden bu yana kendi günden bu yana kendi 
yeteneğinin peşinden yeteneğinin peşinden 
giden binlerce çocuğun, giden binlerce çocuğun, 
gencin ve yetişkinin gencin ve yetişkinin 

hayatına dokunan hayatına dokunan 
Şahinbey Belediyesi’nin Şahinbey Belediyesi’nin 
gençlik merkezleri ve gençlik merkezleri ve 
sosyal tesislerinde, sosyal tesislerinde, 
düzenlenen kültür-düzenlenen kültür-
sanat kursları büyük sanat kursları büyük 
ilgi görüyor. Piyano, ilgi görüyor. Piyano, 
bağlama, gitar ve keman bağlama, gitar ve keman 
eğitimi alan öğrenciler eğitimi alan öğrenciler 
enstrüman çalmayı enstrüman çalmayı 
öğrenmenin yanı sıra öğrenmenin yanı sıra 
ses eğitimi de alıyor.ses eğitimi de alıyor.

Gaziantep’i huzurlu bir kent yapabilmek için tüm imkânları 
seferber edeceklerini dile getiren Yılmaz, şunları kaydetti:
“Huzurlu bir şehirde yaşamak hepimizin hakkı. Biz bu kentin 
huzurlu yaşaması için elimizden gelen her şeyi yapacağız. 
Huzurumuzun sağlanmasıyla ilgili canını feda eden emniyet 
mensuplarının, polisin her zaman yanında olacağız. Sayın 
Valim, göreve geldiğimiz günden bu yana tam 6 aydır her gün bu 
protokolün bir an önce imzalanmasıyla ilgili çabalarıma şahitsiniz. 
Valimizin önderliğinde Büyükşehir Belediye Başkanımızın 
eşliğinde bu protokolü imzalayacağız. Kentimize, emniyet 
mensuplarımıza hayırlı uğurlu olmasını diliyorum.”

Büyükşehir Belediye Başkanı Fatma Şahin ise huzurlu ve mutlu bir şehir 
için her şeyden önce emniyet ve güvenliğin sağlanması gerektiğini 
belirterek, “Bir taraftan Cumhurbaşkanımız ve ilgili bakanlıklarımızın 
temsilcisi olarak valimiz çok büyük gayret gösteriyor. Biz Gaziantep 
Büyükşehir Belediyesi ve belediye başkanları olarak lojistikçiyiz, işi 
kolaylaştırıcıyız. Tesisleşmede ön açıcıyız. Bu bir süreçti. Daha öncesinde 
İçişleri Bakanımız yerinde alanı görmüştü, Rıdvan Başkanımızla başlayan 
süreçti. Umut Başkanımıza teşekkür ediyorum. Sürdürülebilirliği sağladı, 
ihtiyacı gördü. Şu anda mevcut lojmandan daha fazla lojmanı sağlayan 
bir protokol oldu” ifadelerini kullandı. Gaziantep İl Emniyet Müdürü Celal 
Özcan da desteklerinden dolayı ilgililere teşekkür etti.

‘GAZİANTEP’İ HUZURLU
BİR KENT YAPMAK 

İSTİYORUZ’

‘HUZURLU BİR ŞEHİR 
İÇİN GÜVENLİK ÇOK 

ÖNEMLİ’


